

knowledge of the government, how many were known supporters of the Liberal Party?

3. Is the government appointing county court judges on the basis of political affiliation and, if so, is it prepared to change this system to one which will have judges appointed strictly on the basis of judicial ability with no consideration to political services rendered?—Sessional Paper No. 303-2/32.

No. 475—*Mr. Elzinga*

1. Under the Official Minority Group Programme of the Department of the Secretary of State, what was the total amount of funds granted, by province and territory in (a) 1973 (b) 1974 (c) 1975 (d) 1976?

2. By province and territory, what (a) were the names and addresses of the organizations who received such grants and what was the amount in each case (b) was the specific reason for each such grant in (i) 1973 (ii) 1974 (iii) 1975 (iv) 1976?—Sessional Paper No. 303-2/475.

Mr. Young, Parliamentary Secretary to the Minister of Justice and Attorney General of Canada, presented,—Returns to the foregoing Orders.

The House resumed debate on the motion of Mr. MacEachen, seconded by Mr. Goyer,—That Bill C-25, An Act to establish the Northern Pipeline Agency, to facilitate the planning and construction of a pipeline for the transmission of natural gas from Alaska and Northern Canada and to give effect to an Agreement between Canada and the United States of America on principles applicable to such a pipeline and to amend certain Acts in relation thereto, be now read a second time and referred to the Special Committee on a northern gas pipeline.

And debate continuing;

[At 5.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

(Notices of Motions)

By unanimous consent, all items preceding No. 12, were allowed to stand.

et provinces exercent-ils leurs fonctions, c) à la connaissance du gouvernement, combien parmi eux étaient des partisans connus du Parti libéral?

3. Le gouvernement nomme-t-il les juges de cours de comté sur la base de leur affiliation politique et, dans l'affirmative, le gouvernement est-il disposé à mettre ce système au rancart et à le remplacer par un autre qui se fonderait strictement sur la compétence des candidats à chaque poste, sans qu'il soit tenu compte des services qu'ils peuvent avoir rendu au Parti dans le passé? (Document parlementaire n° 303-2/32).

N° 475—*M. Elzinga*

1. En vertu du Programme des groupes minoritaires de langues officielles du Secrétariat d'État, quel est le montant total des subventions accordées à chaque province et territoire en a) 1973, b) 1974, c) 1975, d) 1976?

2. Pour chaque province et territoire, a) quels sont les nom et adresse des organisations qui ont reçu de telles subventions et, dans chaque cas, quel en était le montant, b) pour quelle raison précise chacune de ces subventions a-t-elle été accordée en (i) 1973 (ii) 1974 (iii) 1975 (iv) 1976? (Document parlementaire n° 303-2/475).

M. Young, secrétaire parlementaire du ministre de la Justice et Procureur général du Canada, dépose la réponse aux ordres susdits.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. MacEachen, appuyé par M. Goyer,—Que le Bill C-25, Loi créant l'Administration du pipe-line du Nord, visant à faciliter la planification et la construction d'un pipe-line servant au transport du gaz naturel de l'Alaska et du Nord canadien, donnant effet à l'Accord entre le Canada et les États-Unis d'Amérique sur les principes applicables à ce pipe-line et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité spécial sur un pipe-line pour le gaz du Nord.

Le débat se poursuit;

(A cinq heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Avis de motions)

Du consentement unanime, les articles précédant le numéro 12 sont réservés.